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ENEZ MEKTUBU
ULAŞ DEMİRAY

KEŞAN CHP ‘DE YENİ 
VE TAZE BİR KAN 

ARANIYOR..

Gaytancıoğlu, MEB’in 
Atatürkçülük vurgusunu 

değerlendirdi
“Yine de inanasım gelmiyor”

CHP Edirne Milletvekili Okan Gaytancıoğlu,  Keşkek Şenliği, 1 Eylül 2018 tarihli resmi gazetede ilan edilen Milli Eğitim 
Bakanlığı eğitim kurumları sosyal etkinlikler yönetmeliğinde yapılan değişiklik ve  Atatürkçülüğün öğretmenler kurullarında ve 
zümre öğretmenler toplantısında ele alınması konusunda yönetmelikte yapılan değişiklik ve LYS ile LGS’de yaşanan öğrenci-
lerin okul yerleştirilmelerindeki adaletsizlikleri ve Sazlıdere’ye yapılacak olan projenin 2 ÇED bilgilendirme toplantısı hakkındaki 
sorularımızı yanıtladı.

ATATÜRK’Ü 
YOK SAYAMAZSINIZ
1 Eylül  2018  tarihli  resmi  gazetede 

yayınlanan Milli  Eğitim  Bakanlığı  eğitim 
kurumları  sosyal  etkinlikler  yönetmeli-
ğinde yapılan değişiklik ve   Atatürkçülü-
ğün  öğretmenler  kurullarında  ve  zümre 
öğretmenler  toplantısında  ele  alınması 
konusunda yönetmelikte yapılan değişik-
lik  hakkında  ne  düşündüğünü  sorduğu-
muz  Gaytancıoğlu,  “İnşallah samimi-
dirler. Samimi olduklarını bekliyorum. 
Ama yine de inanasım gelmiyor” dedi.

GELİN BU GÜMRÜK 
VERGİLERİNİ 
ÇIKARABİLECEĞİNİZ 
SINIRA KADAR ÇIKARTALIM
AK Parti’nin tezatlar partisi olduğunu 

söyleyen  Gaytancıoğlu,  “Böyle diyor 
ama uygulamalara geldiğinde bunu gö-
remiyoruz. Madem yerlisiniz, madem 
millisiniz, madem Türkiye ekonomisini 
düşünüyorsunuz. işte size fırsat. Gelin 
bu gümrük vergilerini çıkarabileceğiniz 
sınıra kadar çıkartalım ve üreticimize 
verelim” şeklinde konuştu.

2 EKİM’DE BİZ ORADA 
OLACAĞIZ
Keşan’a  bağlı  Sazlıdere’de  yapıl-

ması  planlanan  doğal  gaz  aktarım  is-
kelesinin 2. ÇED bilgilendirme  toplantı-
sının 2 Ekim 2018 tarihinde yapılmasını 
sorduğumuz  Gaytancıoğlu konu  hak-
kında    şunları  dile  getirdi:  “2 Ekim’de 
orada olacağız. 2 Ekim toplantısı son 
derece önemli o doğal güzelliklerin 
bozulmaması gerekli biz orada ola-
cağız. Hukuk mücadelemizi sonuna 
kadar sürdüreceğiz.”

Ağustos’ta 
kuru soğan 
aldı başını 

gitti

Türkiye  İstatistik  Kurumunuın  verilerine 
göre kuru soğan Ağustos ayında % 28,95 artış 
gösterdi.

Paçaman’dan 
Zabıta Haftası 

açıklaması: 
“Zabıta 

belediyenin 
halka açılan 

kapısı”

Veteranların maçı dostça bitti: 
2-2

İpsala’da çeltik hasadı başladı Sazlıdere’de 
dava süreci 

başladı
Türkiye’nin  çeltik  ekiminin  büyük  bölü-

münün  gerçekleştirildiği  Edirne’nin  İpsala 
Ovası’nda çeltik hasadı başladı. İpsala Kay-
makamı Süleyman Bakan, hasadın başla-
ması dolayısıyla Kapucu Mahallesi’nde dü-
zenlenen törende, bu sene çeltik veriminde 
iyi bir yıl olmasını beklediklerini belirtti.
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Keşan Kent Konseyi Baş-
kanı Necmettin Baygül, Avu-
kat Bülent Kaçar’a verdikleri 
vekaletle dün Saros FSRU li-
manı projesi ile ilgili Uzunköp-
rü adliyesinden dava açıldığını 
söyledi. Baygül’ün konuyla ilgili 
olarak yaptığı açıklama şöyle: 
“Saros FSRU limanı ve kara 
boru hattı ile ilgili çıkan acil 
kamulaştırma kararının, yü-
rütmesinin durdurulması ve 
iptali talepli Danıştay 6. daire-
sine bu kamulaştırmadan et-
kilenen parsel sahipleri tara-
fından, Avukat Bülent Kaçar’a 
verdikleri vekaletler ile bugün 
Uzunköprü adliyesinden dava 
açılmıştır.

Ayrıca FSRU limanı ve 
kara boru hattı için, Çevre Şe-
hircilik İl Müdürlüğü sitesinde 
yapılan duyuruda, ÇED halkı 
katılımı toplantısının bir yer-
de yapılacağı anlaşılmaktadır. 
Oysa bu liman ve boru hat-
tından Sazlıdere, Gökçetepe, 
Çamlıca, Yerlisu ve Mahmut 
köy etkilenmektedir. Bu ne-
denle ÇED halkın katılımı top-
lantısının, etkilenen bu köyle-
rin her birinde ayrı, ayrı yapıl-
ması için  dirne Çevre Şehir-
cilik İl Müdürlüğüne iletilmek 
üzere Keşan Kaymakamlığına 
Kent Konseyi olarak dilekçe 
ile başvurmuş bulunmakta-
yız.

Kamuoyuna saygı ile du-

yurulur.”
KAYMAKAMLIĞA 
VERİLEN DİLEKÇE
“Edirne Çevre Ve Şehir-

cilik İl Müdürlüğü internet 
sitesinde 13 Ağustos 2018 
tarihinde şu duyuruyu yayın-
lamıştır.

EDİRNE İli KEŞAN ilçesi 
sınırları içerisinde Boru Hat-
ları İle Petrol Taşıma A.Ş. ta-
rafından yapılması planlanan 
Saros FSRU Gemi İskelesi 
projesi ile ilgili Çevresel Etki 
Değerlendirme süreci başla-
mış ve Çevresel Etki Değer-
lendirmesi Başvuru Dosyası 
halkın görüşüne açılmıştır. 
Söz konusu projeye ilişkin, 
halkı proje hakkında bilgilen-
dirmek, görüş ve önerilerini 
almak amacıyla ÇED Yönet-
meliğinin 9. maddesi gereğin-
ce 02/10/2018 tarihinde Halkın 
Katılım Toplantısı düzenlene-
cektir.ÇED Başvuru Dosyasını 
İncelemek isteyenler Bakan-
lık Merkezinde veya EDİRNE 
Çevre ve Şehircilik İl Müdür-
lüklerinde duyuru tarihinden 
itibaren raporu inceleyerek, 
zamanlama takvimi içerisin-
de proje hakkında Bakanlığa 
veya Valiliğe görüş bildirebi-
lirler. Daha önce yayınlanan 
duyuruda belirtilen Halkın 
Katılımı Toplantısı tarihi gün-
cellenmiştir. Halkın Katılımı 
Toplantısı yeri ve saati ile il-

gili ÇED İzin Denetim Genel 
Müdürlüğü ve EDİRNE Çevre 
ve Şehircilik İl Müdürlüğün-
den bilgi alınabilir. İlgililere ve 
kamuoyuna duyurulur.”

Edirne Çevre ve Şehirci-
lik İl Müdürlüğü bu duyuru ile 
Saros FSRU Liman inşaatı ve 
Boru Hattı projesi ÇED süre-
ci için yeni bir Halkın Katılımı 
Toplantısı duyurusu yapmış-
tır. Ancak yapılan duyuruda 
toplantının yeri ve saati yazıl-
mamıştır. Saros bölgesine ve 
bir çok yerleşim yerine olum-
suz kümülatif etkileri olacak 
bu entegre projenin ÇED sü-
recinde en azından Sazlıdere, 
Gökçetepe, Çamlıca, Yerlisu 
ve Mahmutköy ‘de halkın ka-
tılımı toplantıları yapılmalıdır. 
ÇED Yönetmeliği Çevre ve 
Şehircilik il müdürlüğünün 
uymak zorunda olduğu bir 
mevzuattır. ÇED yönetmeliği-
ne göre projeden etkilenecek 
olan, kamulaştırılacak olan bu 
yerlerde ÇED ayrı ayrı halkın 
katılımı toplantısı yapılması 
zorunludur. 

ÇED Yönetmeliği ve Ulus-
lararası Aarhus Sözleşmesi, 
Danıştay Kararları ve AB çev-
re mevzuatı gereğince Edir-
ne ili Keşan İlçesi Sazlıdere, 
Gökçetepe, Çamlıca, Yerlisu 
ve Mahmutköy ‘de halkın ka-
tılımı toplantıları yapılmasına 
karar verilmesini, aşamalar-
dan yazılı olarak haberdar 
edilmemizi saygıyla arz ve ta-
lep ederiz.”

Sazlıdere’de dava 
süreci başladı

Necmettin
BAYGÜL

 DHA
Terör örgütü PKK’nın 

Fransa’nın Marsilya ken-
tindeki Demokratik Toplum 
Merkezi yöneticilerinden ol-
duğu iddia edilen Cüneyt 
K., Edirne’de İpsala Sınır 
Kapısı’ndan Yunanistan’a 
çıkış yaparken yakalandı. 
MİT Edirne Bölge Başkanlığı 
ile Edirne Emniyet Müdürlü-
ğü Terörle Mücadele Şubesi 
ekipleri, PKK şüphelisi bir ki-
şinin Yunanistan’a çıkış yapa-
cağı bilgisi üzerine harekete 
geçti. İpsala Sınır Kapısı’nda 
yakalanan şüpheli Cüneyt 
K., gözaltına alındı. Şüpheli 
Cüneyt K.’nin, terör örgütü 
PKK’nın Fransa’nın Marsilya 

kentinde bulunan Demokratik 
Toplum Merkezi yöneticilerin-
den olduğu tespit edildi.

YILMAZ AÇIKYÜZ 
TUTUKLANMIŞTI
Geçen haftada Demokra-

tik Toplum Merkezi yönetici-
lerinden olduğu iddia edilen 
Yılmaz Açıkyüz, Hamzabeyli 
Sınır Kapısı’ndan çıkış yapa-
cağı sırada gözaltına alına-
rak çıkarıldığı mahkemece 
tutuklanmıştı.

PKK’nın Avrupa’daki 
yöneticisi, İpsala’da yakalandı

Ağustos’ta kuru soğan 
aldı başını gitti

başını gitti
HABER MERKEZİ
Türkiye İstatistik Kurumu Edirne 
Bölge Müdürlüğü, Tüketici Fiyat 
Endeksi (TÜFE) Ağustos 2018 
değişim oranlarından yararlana-
rak TR21 Tekirdağ, Edirne, Kırk-
lareli bölgesi için hazırladığı basın 
bülteninde kuru soğanın % 28,95 
artış gösterdi. Edirne Bölge Müdür 
Vekili Kenan Çelebi’nin aktardığı  
basın bülteninde şu istatistiklere 
yer verildi:
“Tüketici Fiyat Endeksinde 
(TÜFE) Ağustos ayında bir ön-
ceki aya göre değişim oranı 
Türkiye genelinde  %2,30 ve 
bölgemizde  %1,71 olarak ger-
çekleşti.
Türkiye geneli için, Ağus-
tos ayında Tüketici Fiyat 
Endeksi’nde (TÜFE); bir önceki 
aya göre %2,30, bir önceki yılın 
Aralık ayına göre %12,29 bir ön-
ceki yılın aynı ayına göre %17,90 
ve on iki aylık ortalamalara göre 
%12,61 artış gerçekleşti.
Aynı dönemde bölgemizde Tü-
ketici Fiyat Endeksi’nde (TÜFE) 
bir önceki aya göre %1,71 bir 
önceki yılın Aralık ayına göre 
%11,24 bir önceki yılın aynı ayı-
na göre (yıllık) %17,30 ve on iki 
aylık ortalamalara göre %12,57 
oranında artış gerçekleşmiştir. 
TÜFE’de Ağustos Ana harcama 
gruplarına bakıldığında; bölge-
mizde aylık bazda en yüksek 
artış %4,18 ile “Mobilya, ev alet-
leri ve ev bakım hizmetleri” gru-
bunda gerçekleşmiş olup, bunu 
%3,77 ile “Ulaştırma” grubu ve 
%3,33 ile “Çeşitli mal ve hizmet-

ler”  grubu izlemiştir. 
Aynı dönem için Türkiye ge-
nelinde Ana harcama grupları-
na bakıldığında bir önceki aya 
göre en yüksek artış %5,85 ile 
“Çeşitli mal ve hizmetler” gru-
bunda gerçekleşmiş olup, bunu 
%4,56 ile “Mobilya, ev aletleri 
ve ev bakım hizmetleri” grubu 
ve %4,45 ile “Ulaştırma”  grubu 
izlemiştir.
Türkiye geneli için Ağustos 
2018’de endekste kapsanan 
407 maddeden; 44 maddenin 
ortalama fiyatlarında değişim 
olmazken, 304 maddenin orta-
lama fiyatlarında artış, 59 mad-
denin ortalama fiyatlarında ise 

düşüş gerçekleşti. 
Bölgemizde Ağustos fiya-
tı en çok artan ürünler; Salça 
(%27,53), Salatalık (%20,75) ve 
Mücevher (Altın) (%15,47) olup, 
fiyatı en çok düşüş gösteren 
ürünler; Kuru Soğan (%-28,95), 
Domates (%-21,18) ve Patates 
(%-16,70) olmuştur.
TÜFE’ de Türkiye geneline ba-
kıldığında Temmuz ayında fi-
yatı en çok artan ürünler; Salça 
(%25,56), Yumurta (%21,44) ve 
Karpuz (%17,41) olup, fiyatı en 
çok düşüş gösteren ürünler; 
Kuru Soğan (%-30,57), Havuç 
(%-19,93) ve Domates (%-18,77 
olmuştur.      
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AA
Türkiye’nin çeltik ekimi-

nin büyük bölümünün ger-

çekleştirildiği Edirne’nin İp-
sala Ovası’nda çeltik hasadı 
başladı. İpsala Kaymakamı 
Süleyman Bakan, hasadın 
başlaması dolayısıyla Kapu-
cu Mahallesi’nde düzenle-

nen törende, bu sene çeltik 
veriminde iyi bir yıl olmasını 
beklediklerini belirtti. Çeltik 
üretiminin olmazsa olmazla-
rından su yönünden de sıkıntı 
yaşamadıklarını ifade eden 
Bakan, “Tüm tarım ürünle-
rinde olduğu gibi çeltikte 
de bu yıl güzel ve bereketli 
bir yıl oluyor. Bu sene İpsa-
la Ovası’nda 206 bin dekar 
alanda çeltik ekimi yapıldı. 

Tüm üreticilerimize hayırlı 
olsun.” dedi. İpsala Beledi-
ye Başkanı Mehmet Kerman 
ise belediye olarak her zaman 
üreticilerin yanında oldukla-
rını ve Türkiye’de ilk defa bir 
belediye olarak 30 bin tonluk 
lisanslı depoyu hizmete so-
kacaklarını söyledi. Konuş-
maların ardında biçerdöverle 
Hüseyin Bakan’a ait çeltik 
tarlasında ilk hasat yapıldı.

İpsala’da çeltik 
hasadı başladı

 DHA
TARIM ve Orman Ba-

kan Yardımcısı Akif 

Özkaldı, ‘Ergene Havza-
sı Koruma Eylem Planı’nda 
yer alan, atık suların Mar-
mara Denizi’ne deşarjını 
sağlayacak sistemin ‘Cum-
hurbaşkanlığı 100 Günlük 
İcraat Programı’na alındığı-
nı söyledi. Özkaldı, “Mar-
mara Denizi kıyısından 
4,5 kilometre uzaklıkta, 
47,5 metre derinliğinde 
deşarj sağlanacak” dedi. 
Tarım ve Orman Bakan 
Yardımcısı Akif Özkaldı, 
Tekirdağ’daki Valilik Yatı-
rım İzleme ve Koordinasyon 
Başkanlığı’nda düzenlenen 
basın toplantısına katıldı. 
Trakya’nın en önemli çevre 

sorunlarının başında gelen 
Ergene Nehri’nin kirliliğini 
önleyecek ‘Ergene Havzası 
Koruma Eylem Planı’ çerçe-
vesinde başlatılan çalışmala-
rın devam ettiğini kaydeden 
Özkaldı, plandaki atık suların 
Marmara Denizi’ne deşarjını 
sağlayacak sistemin ‘Cum-
hurbaşkanlığı 100 Günlük 
İcraat Programı’ kapsamına 
alındığını söyledi. Özkaldı, 
“’Ergene Havzası Koruma 
Eylem Planı’ uzun bir sü-
reç. Aslında 2011’de başla-
dı gibi gözüküyor ama geç-

mişine baktığımız zaman 
2003 yılından beri değişik 
isimler adı altında Ergene 

Havzası’nın koruma ey-
lem planı yürütülmektedir. 
Burada büyük proje doğu 
hattı var, batı hattı var. Bir 
de Marmara Denizi’ne derin 
deşarj hattımız olmak üzere. 
Hükümetimizin 100 günlük 
eylem planı içerisine  doğu 
hattını ve derin deşarj hattı-
nı dahil etmiştik. Dolayısıy-
la az bir süre kaldı. Sayın 
Cumhurbaşkanı’mızın da 
yakinen takip etmiş olduğu 
bu projeyi hayata geçirmek 
maksadıyla buraya geldik” 
diye konuştu. 

‘DERİN DEŞARJ EN 

KRİTİK NOKTA’
Ergene’deki birçok çalış-

mada sona gelindiği dile ge-
tiren Özkaldı, “15 eylem pla-
nının birçoğu tamamlandı. 
Dere yataklarının temizlen-
mesi olsun, belediye evsel 
atık su tesisleri DSİ tarafın-
dan tamamlandı. Organize 
sanayi bölgelerinin korun-
ması, erozyon ile mücade-
le çalışmaları, Ergene’de 
planlı döneme geçilmesi, 
Ergene’ne Nehri’nin gerçek 
zamanlı izlenmesi, taşkın 
erken uyarı sistemleri dev-

reye alındı. Diğer devam 
eden işlerimiz planlandığı 
gibi devam ediyor. Bu pro-

jenin en önemli ayağı orga-
nize sanayi bölgeleri için 
müşterek ileri atık su arıt-
ma tesislerinin inşa edilme-
si ve Marmara Derin Deniz 
Deşarj Sistemi’ydi” dedi. 
Trakya bölgesinin önemli ta-
rım merkezi olduğunu vurgula-
yan Bakan Yardımcısı Özkal-
dı, arıtılan atık suların tarım-
da da kullanabileceğine dik-
kat çekerek, şunları söyledi: 
“En kritik nokta bu derin 
deniz deşarj konusu. Mar-
mara Denizi’nin kıyısın-
dan yaklaşık 4,5 kilometre 
uzaklıkta yaklaşık 47,5 met-
re derinliğinde deşarj sağ-
lanacak. Burada sonuçta 
ne elde edeceğiz? Sadece 
4 su kütlesi hariç, bütün su 
kütlelerinde sulama suyu 
kalitesinin artırılmasını he-
defliyoruz. Tabi ki kirlilik-
ten korunduktan sonra da 
bu sudan faydalanmak is-
tiyoruz. Trakya yöresinde 
tarımın sulamanın ne kadar 
önemli olduğunu biliyoruz. 
İnşallah doğu kısmını 100 
günlük eylem planı içerisin-
de devreye alacağız. Doğu 
kısmını detay girmeden an-
latacak olursak. Velimeşe 
Tüneli’nde yüzde 75 seviye-
sine gelmişiz. Aslında tünel 
bitti. Kaplama işlerinde bu 
seviye yüzde 75. Kara boru 
hattında yüzde 91 seviye-
sindeyiz. Çorlu- Çerkezköy 
kara boru hattında yüzde 
95 seviyesine geldik. Veli-
meşe Tüneli sonrası yine 
bir kara boru hattı var, oda 
yüzde 95 seviyesine geldi. 
Diğer çalışmalarımız da de-
vam ediyor.”

‘Ergene Havzası Koruma 
Eylem Planı, 100 günlük 

icraat programında’Yaz bitti.  Yaşam yeniden özü-
ne döndü, hareketlendi. Eylül ayı 
ile birlikte, bütün yurtta, kimileri TV 
lerde bu yıl hangi dizileri seyrede-
ceğinin seçimini yapadursun, ki-
mileri de siyasette bir koltuk edin-
menin çarelerini arıyor.. Siyasetin 
suyu hızla ısınıyor. Kimi -sözde- 
aday adayları kapı kapı dolaşıyor-
ken kimileri de olayın ASIL çözüm 
yeri olarak belirlenen Ankara’nın 
yollarını aşındırıyor. Örneğin, 
Keşan’a, Enez’e Belediye Başka-
nı olabilmek için Kars’tan ya da 
Tokattan etkili ve yetkili kişilerden 
destek almak uğruna yollara düşü-
lüyor. Onlardan medet umuluyor.

***
Keşan ve Enez’de duru-

mu gözlemliyorum.. Örneğin 
Keşan’da henüz resmen açıklan-
masa da aday olacağı söylenen 
pek çok isimden söz ediliyor. Ne 
var ki; şöyle basını karşısına alıp 
“Ben partimden aday olmak 
için yola çıktım” diyebilen birine 
de rastlanmıyor.. Örneğin CHP 
de bütün gözler öncelikle mevcut 
Başkan’a çevrili.. Sn. Mehmet 
ÖZCAN aday olacak mı, olmaya-
cak mı, bilinmiyor.. Zaman zaman 
“Aday olmayacağım” dese de 
bir başka ortamda “Şartlar de-
ğişti, yine aday olabilirim” di-
yerek kafaları karıştırıyor.. Bu da 

CHP’li aday adaylarının ortaya 
çıkıp serbestçe çalışmaları konu-
sunda önemli bir engel olarak öne 
çıkarken –örneğin- Mustafa HEL-
VACIOĞLU gibi rakip adayların da 
hesaplarını yeniden gözden geçir-
melerine neden oluyor..  Çünkü 
yaygın kanaat ÖZCAN’ın yeniden 
aday gösterilmesi durumunda, 
AKP den aday olması beklenen 
HELVACIOĞLU’na, BAŞKANLIK 
yolunun  ardına kadar açılaca-
ğı söyleniyor. Yani formül belli. 
AKP’nin tek şansı HELVACIOĞ-
LU, HELVACIOĞLU’nun TEK 
şansı ise CHP den ÖZCAN’ın ye-
niden aday gösterilmesi…

***
Geçtiğimiz günlerde, DA-

NIŞMA KURULU Toplantılarında 
“HAVANDA SU DÖVEN” CHP 
için, acaba aday belirleme konu-
sunda ÖN SEÇİM bir çare olur 
mu? Buna “EVET” diyebilecek 
tarafsız bir gözlemci bulmak zor... 
Belediye Başkanlarının BİZZAT 
kendilerinin oluşturup şekillendirdi-
ği üye ve delege yapısından hangi 
sonucun çıkacağını anlamamak 
mümkün değil.. Böylesine sağlık-
sız, niteliksiz ve gelişi güzel bir üye 
yapısı ile sosyal demokrat bir parti 
örgütlenmesini savunmak, de-
mokrasiden, hukuktan söz etmek 
de mümkün değil.. Örneğin 2700 

üyesinin olduğu söylenen Keşan 
İlçe Örgütü’nde yaklaşık 500 üye 
adına kayıtlı CEP, hatta sabit ev 
telefon kaydı bile bulunmuyor.. İle-
tişim çağındaki bu rakamlar üyele-
rin niteliği konusunda da yeterli bir  
fikir verebiliyor..

***
Ama her şeye rağmen, CHP 

için, Keşan’da yeni ve taze bir kan 
için şans hala çok yukarılarda… 
Yeni bir isim yeni bir heyecan 
yaratabilir.. Keşan’ın özgürlükçü, 
çağdaş tabanı yine yüzünü CHP 
‘ye çevirebilir. Sn. Mehmet ÖZ-
CAN yürekli bir çıkışla “Bu defa 
yokum” diye yüksek sesle tavrını 
netleştirir ve genç adaylara bugün-
den yol verirse, hatta onları özen-
dirir ve yönlendirirse, deneyimle-
rini onlarla paylaşırsa aday hangi 
yöntemle belirlenirse belirlensin 
ibre CHP ye döner.. Genel kanaat 
budur..

Bu, Sn. ÖZCAN için zor bir 
karar olabilir. Ama daha önce de 
yazdığım gibi “Zamanında çekil-
mesini bilmek” de bir başka za-
fer için doğru bir başlangıçtır.

***
Enez mi? Orası başka bir 

alem… Şimdilik BOSTANCI tek 
başına, rakipsiz ve tek kale maç 
yapıyor.. Ayrıca yazacağım.
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 DHA
Malkara’da hareket 

halindeki kamyonun ka-
sasına başka bir araç-
tan atılan sigara izmariti 
yangın çıkardı. Yangın-
da, kamyon kasasında-
ki camlar zarar gördü. 
Olay, Malkara-Keşan kara-
yolu üzerindeki Haliç Ma-
hallesi kavşağında meyda-
na geldi. İstanbul’dan yük-
lediği camları Keşan’daki 
bir işletmeye götüren 
Sunay Yazar (41) yöneti-
mindeki, 34 LA 1158 pla-
kalı kamyonun üstü açık 
kasasına, hareket halinde-
ki başka bir araçtan atılan 
sigara izmariti düştü. Ya-
nan izmarit önce kasada 
serili bezi, ardından dö-
şemeyi tutuşturdu. Kasa-
dan yükselen dumanları 
fark eden sürücü Sunay 
Yazar, aracı kenara çek-
ti. Alevlere yangın sön-
dürme tüpüyle müdahale 
eden sürücü, itfaiyeye de 
haber verdi. Olay yerine 
gelen itfaiye ekipleri yan-
gını büyümeden söndürdü. 
Yangında, kamyon kasa-
sında bulunan sanayi cam-
ların bir kısmı zarar gördü. 
İtfaiye ekipleri yaptıkları 
incelemede yangına atılan 
bir sigara izmaritinin neden 
olduğunu belirledi. Olayla 
ilgili soruşturma başlatıldı.

Başka araçtan atılan izmarit, 
kamyon kasasında yangın çıkardı

Keşan Belediyesi Zabıta 
Müdürü Yasin Paçaman, 1-7 
Eylül Zabıta Haftası ve Zabıta 
Teşkilatı’nın 192 kuruluş yıl-
dönümü nedeniyle açıklama 
yaptı. 

Bu yıl 192. yaşını kutlayan 
Belediye Zabıtasının, Belediye 
sınırları ve Mücavir alanlarında 
ilçenin düzenini, Halkın Sağ-
lık ve Huzurunu korumak ve 
kollamakla görevli olduğuna 
dikkat çeken Paçaman, şun-
ları söyledi: “Kendisine yetki 
ve sorumluluk veren 20 den 
fazla kanun ve 200 den fazla 
yönetmelik olmasına rağmen 
Belediye Zabıtası hak ettiği 
değeri görememekte, toplum 
düzeninin korunmasında iş-
gal ettiği yer anlaşılamamak-
tadır. Adli suçların dışında 
kalan Kabahat kavramı çer-
çevesinde değerlendirilen 
tüm olaylarda yetkili ve so-
rumlu kılınmış olan Beledi-
ye Zabıtası Belde halkı için 
özverili bir şekilde 7 gün 24 
saat esasına göre çalışmala-
rını sürdürürken açık hedef 
olmakta, giderek sayısı artan 
kabahat türleri ile mücadele-
de yalnız bırakılmaktadır. Ge-
rek basında gerekse kamuo-
yunda sürekli kötü karakter 
olarak lanse edilen zabıta 
personeli, makaslanmış ha-
berlerde gariban vatandaşın 

ekmeğine mani olan gaddar 
memur rolü ile özdeştirilmiş 
skeç ve tiyatro oyunlarında 
malzeme olarak kullanılmış-
tır. Oysaki zabıta teşkilatı 
halkın sağlığına olumsuz 
etki doğurabilecek olaylara 
ve kanunda kabahat fiili ola-
rak sayılmış uygulamalara 
müdahale etmektedir.”

Yasin Paçaman, kurul-
duğu günden buyana görev 
alanına giren konularda en iyi 
hizmeti vermenin gayreti içinde 
olan teşkilatlarının,  belediye-
nin halka açılan kapısı duru-
munda olduğuna dikkat çeke-
rek şunları aktardı: “Halkımız 
zabıta personelini ilk müra-
caat kapısı olarak görmek-
te, tüm belediye birimlerini 
ilgilendiren konularda ona 
müracaat etmekte, Zabıta 
teşkilatının önemi bu nokta-
da daha belirginleşmektedir. 
Yaya kaldırımını kullanan 
yayaların, engelli geçişleri 
engellenen engellilerin, gü-
rültüden rahatsız olan tatil-
cilerin, ulaşımda sorun ya-
şayan öğrencinin, pazardan 
sebze alacak annenin, yeni 
işletme açacak girişimcinin, 
parklarda oturacak ailenin, 
evinde erzakı olmayan muh-
tacın ve yaşamın içinde olan 
tüm belde halkının çeşitli şe-
killerde yanında olan zabıta 

personeli tıpkı genel kolluk 
kuvveti olan polis gibi bir 
özel Belediye kolluğu görevi 
görmektedir. Keşan Beledi-
yesi Zabıta Müdürlüğü ola-
rak halkımızın sağlıklı, rahat 
ve huzurlu bir yaşam sürme-
si için yasaların bizlere ver-
miş olduğu yetki ve görevler 
çerçevesinde Denetim Büro 
Amirliğimiz, Pazar Yerleri 
Büro, Ulaşım Büro, Ruhsat 
Büro, Özel Güvenlik Büro, 
Mücavir alanlar Zabıta Kara-
kolu ve İdari Büro persone-
limiz ile çalışmalarımıza tüm 
gücümüzle devam etmekte-
yiz.”

Paçaman, açıklamasının 
sonunda zor görev şartlarını 
kolaylaştıran, kendilerine her 
türlü desteği sağlayan Keşan 
Belediye Başkanı Opr. Dr. 
Mehmet Özcan’a teşekkür etti 
ve mesai arkadaşları ve Zabıta 
Teşkilatı’nın 192. Kuruluş yıl 
dönümünü kutladı.

Paçaman’dan Zabıta Haftası açıklaması: 
“Zabıta belediyenin halka açılan kapısı”

Yasin
PAÇAMAN

Keşan İlçe Sağlık Müdür-
lüğü ve Keşan FM organizas-
yonu ile halkın sağlık okur-
yazarlığına katkı sağlamak 
ve farkındalık oluşturmak 
amacıyla düzenlenen, Sağ-
lıkta Özel Gün ve Haftaları 
kapsayan günlerde, konusun-
da uzman kişilerin katılımıyla 
sürdürülen “Bir Nefes Sıhhat 

Radyo Programı”nda “Ço-
cukluk Dönemi Aşıları” ko-
nuşulacak.

3-9 Eylül  tarihleri arasın-
da düzenlenen “Halk Sağ-
lığı Haftası”  kapsamında 
bugün, 13.15-14.00 saatleri 
arasında  yayınlanacak rad-
yo programını hazırlayan 
ve sunan Keşan İlçe Sağlık 

Müdürlüğü’nde görevli Dr. 
Ebru Kurt’un konuğu Özel 
Keşan Hastanesi’nde görev-
li  Çocuk Hastalıkları Uzma-
nı Dr. Uğur ÖZDAĞLI ola-
cak.

Programda “Çocukluk 
Dönemi Aşıları” hakkında 
bilinmesi gerekenlere yer ve-
rilecek.

Keşan FM’de “Çocukluk 
Dönemi Aşıları”  konuşulacak

HABER MERKEZİ
“3-9 Eylül Halk Sağlığı 

Haftası” kapsamında, Halk 
Sağlığı Genel Müdürlüğü Tü-
berküloz Daire Başkanlığı ta-
rafından tüberküloz hastalığı 
açısından risk gruplarının ta-
ramasının yapılması amacıy-
la gönderilen Mobil Röntgen 

Cihazlı Kamyon ile Keşan 4 
Nolu Aile Sağlığı Merkezi’nde 
ücretsiz halk taraması yapıla-
cak.

Taramalar, 5 Eylül 2018 
çarşamba günü 11.00-15.00 
saatleri arasında Keşan İlçe 
Sağlık Müdürlüğü’nde görevli 
Dr. Nurullah Bülbül tarafın-

dan gerçekleştirilecek.
Verem hastalığının bulgu-

ları iki haftadan uzun süren 
öksürük, kanlı balgam, kilo 
kaybı, ateş yüksekliği ve gece 
terlemesidir.  

Ücretsiz gerçekleştirile-
cek  olan taramalar şikâyeti 
olan hastalara yapılacak.

Halk taramaları gerçekleştirilecek
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AA
Edirne’de, yeni adli yıl 

açılışı dolayısıyla tören 
düzenlendi. Atatürk Anıtı’nda 
düzenlenen tören, saygı duru-
şunda bulunulması ve İstiklal 
Marşı’nın okunmasıyla başladı. 
Daha sonra anıta Edirne Cum-
huriyet Başsavcısı Fatih Kara-
bacak ve Baro Başkanı Özgür 
Yıldırım, çelenk sundu. Edirne 
Baro Başkanı Özgür Yıldırım, 
burada yaptığı konuşmada, 
yargı camiası olarak adaletin 
tecelli etmesi için çalıştıklarını 
söyledi. Yeni adli yılın hayırlı ol-
masını dileyen Yıldırım, şunları 
kaydetti:”Yeni adli yılda yargı 
bağımsızlığının zarar görme-
mesi, hukukun üstünlüğünün 
egemen olması, insan hak ve 
özgürlüklerinin korunması ve 
adil yargılanma hakkının ihlal 
edilmemesi için süregelen ça-
lışmalarımız devam edecek. 
Biz hukukçular görevimizin 
niteliği gereği bir bütünün 
ayrılmaz parçalarıyız. Mesle-
ki dayanışmamızın ve meslek 
kalitemizin arttırılması için 

yeni adli yılda meslek içi eği-
tim programlarına daha çok 
ağırlık vermeli, ortak projeler 
üretmeliyiz. Türkiye Cumhuri-
yeti bağımsız bir hukuk dev-
letidir. Hiçbir güç, yüce Türk 
milleti adına yargılama yapan 
bağımsız ve tarafsız Türk yar-
gısına müdahale edemez. Sü-
per güç de olsa hiçbir devlet, 
yargılanmakta olan vatanda-

şının lehine karar verilmesi 
için Türk yargısına talimat 
veremez. Azılı teröristleri ba-
rındıran ve Türkiye’ye iade 
etmeyen yabancı devletler, 
Türk milletine demokrasi, in-
san hakları ve adalet dersi 
vermeye kalkamaz.”Törene, 
Edirne Cumhuriyet Başsavcı-
sı Karabacak, savcılar ve avu-
katlar katıldı.

Edirne’de adli yıl açılışı yapıldı
HABER MERKEZİ
Trakya Veteranlar Ligi ön-

cesi Keşan Veteranlar takımı ile 
Anafartalar Veteranlar Takımı 2 
Eylül 2018 Pazar günü Keşan 
Atatürk Stadı’nda karşı karşıya 
geldiler.

Karşılaşmayı CHP Edirne 
Milletvekili Okan Gaytancıoğ-
lu ile Keşan Belediye Başkanı 
Opr. Dr. Mehmet Özcan ile Ke-
şan Gençlik Hizmetleri Spor İlçe 
Müdürü Vedat Çimen, AK Parti 
İl Genel Meclis Üyesi Adnan 
Vural ve CHP İl Genel Meclis 
Üyesi Mehmet Ali Yetim ile az 
sayıda futbolsever izledi.

Anıl Küçükkaraca, Ba-
tuhan Akkuş ve Ümit Terzi 
hakem üçlüsünün yönettiği ve 
CHP Edirne Milletvekili Okan 
Gaytancıoğlu ile Keşan Bele-
diye Başkanı Opr. Dr. Mehmet 
Özcan’ın temmsili başlama vu-
ruşu ile başladığı karşılaşmaya 

Keşan Veteranlar Takımı; Ah-
met Mert, Tayfun Karagöz, 
Ümran Avcı, Bekir Coşkun, 
Necati Gülcü, Abdullah Ye-
tim, Nurbay Korkmaz, Ahmet 
Buruk, Aytaç Cinci, Fırat Sı-
vacı, Mahmut Aksu onbiri ile 
çıkarken Yedeklerde de Er-
dinç Akıncı, İsmail Büyükçe-
lik, İsmail Şentürk, Kamil Ca-
nımert, İrfan Gülmez, Alper 

Karasu ve Osman Çırakoğlu 
yer aldı.

Anafartalar Veteranlar takı-
mı ise Soner Ateşler, Mehmet 
Gündüz, Hidayet Gündoğar, 
Murat Yıldız, Nail Bozkurt, 
Mehmet Keskin, Rasim Ay-
dın, Mehmet Aydın, Ahmet 
Örs, Celal Er ve Taner Karate-
pe onbiri ile çıkarken yedek-
lerde de Doğan Kaptan, Şerif 
Baş, İlyas Canki, Tahsin Şim-
şek, Osman Yılmaz, M.Kemal 
Tanman, Hamit Aydın, Kaya 
Duman, Sevinç Kala ve Murat 
Coşkutuna yer aldı.

Anafartalarspor’dan Meh-
met Aydın ve Şerif Baş, Keşan 
veteranlardan ise Fırat Sıvacı 
ve Nurbay Korkmaz’ın attığı 
gollerle karşılaşma 2-2 sona 
ererken, Anafartalarspor’dan 
Mehmet Aydın 65.dakikada bir 
penaltıyı da auta gönderdi.

Karşılaşma 2-2 beraberlikle 
sona erdi.

Veteranların maçı dostça bitti: 2-2
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BÜLENT SAYLAM
Geçen Pazar günü gerçek-

leştirilen Yenimuhacir 3. Keşkek 
Şenlik’inde etkinlik öncesi CHP 
Edirne Milletvekili Okan Gaytan-
cıoğlu,  Keşkek Şenliği, 1 Eylül 
2018 tarihli resmi gazetede ilan 
edilen Milli Eğitim Bakanlığı eği-
tim kurumları sosyal etkinlikler 
yönetmeliğinde yapılan değişiklik 
ve  Atatürkçülüğün öğretmenler 
kurullarında ve zümre öğretmen-
ler toplantısında ele alınması ko-
nusunda yönetmelikte yapılan 

değişiklik ve LYS ile LGS’de ya-
şanan öğrencilerin okul yerleşti-
rilmelerindeki adaletsizlikleri ve 
Sazlıdere’ye yapılacak olan proje-
nin 2 ÇED bilgilendirme toplantısı 
hakkındaki sorularımızı yanıtladı.

ULUS DEVLETİ 
KURARKEN 
KÖKLERİMİZİ 
UNUTMADIK
Bu yıl 3’üncüsü düzenlenen 

Yenimuhacir Keşkek Şenlik’i hak-
kındaki görüşlerini sorduğumuz 
Gaytancıoğlu,

acı çekmiş bir toplumun 
şenliği olduğunu dile getirerek 
“Bu bölge Osmanlı İmprator-
luğunun topraklarıyken Tür-
kiye Cumhuriyeti ‘Ne Mutlu 
Türküm Diyene’ felsefesiyle 
Atatürk’ün sayesinde yeniden 
bir ulus devleti kurdu.”şeklinde 
konuştu. Gaytancıoğlu, Yenimu-
hacir Keşkek Şenlik’i hakkında 
şunları söyledi:  “Acı çekmiş bir 
toplumun şenliği bu. Niye acı 
çekmiş? Yerinden yurdundan 
ayrılmış Osmanlı İmparatorlu-
ğu zamanında burada yaşayan 
insanların kökleri Yunanistan 
Drama’ya kadar dayanıyor. O 
zamanlar oraları Osmanlığının 
coğrafyasının içindeydi. Os-
manlı kendi içerisinde çeşitli 
etnik gruplara ayrıldığı için o 
gruplar kendi aralarında müca-
dele yaptığı için de tabiri caizse 
‘hasta adam’ denilen Osmanlı 
bölündü, parçalandı. Ama kök-

lerimiz buralara geldi. Vatan 
bildi buraları. Buralarda üretime 
devam ediyoruz ama gelenekle-
rimizi, göreneklerimizi yaşatma-
ya devam ediyoruz. Ben de her 
sene düzenli olarak buraya ge-
lemeye gayret ediyorum. Çün-
kü ben de bir Dramalıyım. Baba 
tarafım Dramalı, anne tarafım 
da Bulgaristan Kırcaali tarafın-
daki topraklardan gelmişler. 
Bu bölge Osmanlı İmparatorlu-
ğunun topraklarıyken Türkiye 
Cumhuriyeti ‘Ne Mutlu Türküm 
Diyene’ felsefesiyle Atatürk’ün 
sayesinde yeniden bir ulus 
devleti kurdu. Ama bu ulus dev-
leti kurarken köklerimizi unut-
madık. Hepimizin bir alt kimliği 
var. Ama hepimizin üst kimliği 
Türk Kimliğidir. O yüzden bu 
gelenek ve göreneklerimizi ya-
şattıkları için Yenimuhacir Kül-
tür ve Yaşatma Derneğine ve 
belediye başkanımıza teşekkür 
ediyorum. Güzel bir dayanışma 
sergileniyor burada keşkekler 
pişiyor insanlarla paylaşılıyor. 
Böyle bir durumda bizler de 
milletvekilleri olarak halkımızla 
birlikte bizde burada paylaşıyo-
ruz. Her sene olanaklar olduğu 
sürece partimizin bir görevi ol-
madığı sürece buraya gelmeye 
gayret göstereceğim.

ATATÜRK’Ü YOK 
SAYAMAZSINIZ
2018 tarihli resmi gazetede 

ilan edilen Milli Eğitim Bakanlığı 
eğitim kurumları sosyal etkinlik-
ler yönetmeliğinde yapılan de-
ğişiklik ve  Atatürkçülüğün öğ-
retmenler kurullarında ve zümre 
öğretmenler toplantısında ele 
alınması konusunda yönetme-
likte yapılan değişiklik hakkın-
da ne düşündüğünü sorduğu-
muz Gaytancıoğlu, “İnşallah 
samimidirler. Samimi olduk-
larını bekliyorum. Ama yine 
de inanasım gelmiyor” diyerek 
AK Parti’nin buna benzer uygu-
lamaları çeşitli bakanlıklarda ge-
tirdiğini ancak uygulamadığını 
kaydetti. Gaytancıoğlu, bayram-
ların yeniden eskisi gibi kutlan-
ması ve müfredata Atatürkçü-
lüğün girmesi hakkında şöyle 
konuştu: “İnşallah samimidirler. 
Çünkü ülkemiz zor durumda. 
Samimiyseler Atatürkçülükle, 
Atatürk’le bu ülkenin nereye 
geldiğini görmeleri gerekir. Bu 
şenlik düzenleniyorsa Atatürk 
sayesindedir. Geçenlerde 30 
Ağustos Zafer Bayramını kut-
ladıysak Atatürk sayesindedir. 

Atatürk olmasaydı bir ulus dev-
let bilinci yaşatmasaydı, düzen-
li ordu oluşturmasaydı, Türkiye 
Büyük Millet Meclisini kurup en 
önde yer almasaydı şu anda bu 
topraklar başkalarındı. Ve bizler 
eğer yaşasaydık başka isimler 
altında yaşayacaktık. Dolayısıy-
la Atatürk’ün toplum sahnesin-
den, tarih sahnesinden silmeye 
uğraştı AKP, milli bayramları 
törenleri basitleştirmeye çalış-
tı. Çelenkleri koydurmamaya 
çalıştı. Çok gürültüsüz çocuk-
ların bile oynayamayacağı bir 
şekilde 23 Nisan’ları kutladık. 
Coşkusuz 29 Ekim’ler kutladık. 
Atatürk’le ilgili, Kurtuluş Sava-
şımızla ilgili bilgiler, belgeler, 
tarihsel dokümanlar kaldırılma-
ya çalışıldı. İnşallah AKP ger-
çeği görmüştür. Atatürkçülüğü 
olsun, Kurtuluş Savaşını olsun 
milli değerlerimizi yeniden ders 
kitaplarına koyar. Yetişecek 
çocuklarımıza ve gençlerimize 
bunlar öğretilir. Niye bunu isti-
yoruz peki? Atatürk’ü yok saya-
mazsınız çünkü. 19 Mayıs günü 
yapılmasa bile 29 Ekim günü 
milyonlarca insan Ata’sına gidi-
yor. Anıtkabir’e gidiyor. İnsan-
ların içinde Atatürk sevgisi var. 
Modern bir ülkede yaşıyorsak 
Atatürk sayesinde yaşıyoruz. 
Adalet ve Kalkınma Partisi eğer 
böyle bir şey yaptıysa özellikle 
Milli Eğitim Bakanını gerçekten 
kutluyorum. Ama arkasında 
durmaya da davet ediyorum. 
Bundan sonra biz coşkulu bir 
29 Ekim kutlayalım. Bundan 
sonra okullarımızda gençleri-
miz Atatürk’ü çok iyi bilsinler. 
Çünkü tarih tekerrürden iba-
rettir. Bugün ülkede Sevr bile 
imzalanmış ama biz Sevr’i tanı-
mamışız yırtmışız, Lozan’ı im-
zalamışız. Yani bunları herkesin 
bilmesi ve tarihten ders alması 
lazım.

GELİN BU GÜMRÜK 
VERGİLERİNİ 
ÇIKARABİLECEĞİNİZ 
SINIRA KADAR 
ÇIKARTALIM
AKP, bir tezatlar partisi. 

Böyle diyor ama uygulamala-
ra geldiğinde bunu göremiyo-
ruz. Örneğin bizim bölgemizle 
olan bir konuyu söyleyeyim. 15 
Ağustos 2018 tarihinde Resmi 
Gazetede Cumhurbaşkanlığı 
Kararnamesinde 100 bin ton 
çeltik gümrük vergisi alınma-
dan Türkiye’ye girecekti. Ayçi-
çeğinden bahsedelim. % 25’den 

% 13’e çekildi gümrük vergisi. 
Madem yerlisiniz, madem milli-
siniz, madem Türkiye ekonomi-
sini düşünüyorsunuz. Türkiye 
ekonomisinin düzlüğe üretimle 
üreticiyle çıkabileceğini düşü-
nüyorsunuz, işte size fırsat. 
Cumhuriyet Halk Partisi olarak 
biz size destek veriyoruz. Gelin 
bu gümrük vergilerini çıkarabi-
leceğiniz sınıra kadar çıkartalım 
ve üreticimize verelim. Üreticiye 
yüksek fiyatla ayçiçeği fiyatı ve-
relim, çeltik fiyatı verelim, buğ-
dayı yine yüksek fiyatla alalım. 
Sütüne değer kazandıralım siz 
ne yapın, çiftçiye verin, çiftçi de 
gitsin borçlarını ödesin. Borç-
larını ödedikçe inanın, esnafta 
para olacak, insanların cebinde 
para olacak ve ekonomi ken-
diliğinden kalkınacak. Zaten, 
cebinde dolar insanlar yok. 
Dolar krizini bu insanlar yap-
mıyor. Büyük sermaye grupla-
rı yapıyor. İthalatçılar yapıyor. 
Hiç olmadı dar gelirli insanlar 
etkilenmesin. AKP’ye büyük 
bir fırsattır bu. Madem milli eği-
timde Atatürkçülüğü koydular, 
tarımda da ekonomide de bunu 
koysunlar. Biz Cumhuriyet Halk 
Partisi olarak takipçisi olacağız.

YİNE DE İNANASIM 
GELMİYOR
Yeniden andımızı getirelim. 

Sabah çocuklar çıksın okula 
geldiklerinde ‘Türküm, doğru-
yum, çalışkanım…’ desin. Türk 
olmak, doğru olmak, çalışkan 
olmak suç mudur? Herkesin 
kökeni Türk olmayabilir. Ama 
kendini Türk hissediyorsa, Tür-
kiye Cumhuriyetinin bir bireyi 
hissediyorsa bundan da daha 
güzel bir şey olamaz. AKP bu 
tip politikalar yapıyorsa biz ta-

kipçisi olacağız. Yanında her za-
man Cumhuriyet Halk Partisi’ni 
görür ve desteğini her zaman 
hisseder ama yine de inanasım 
gelmiyor.

ÇOCUKLUKLARINI 
BİLE YAŞAYAMIYORLAR 
LYS ile LGS’de yaşanan 

öğrencilerin okul yerleştirilmele-
rindeki adaletsizlikler olduğu ko-
nusunda Eğitimci yazar Abbas 
Güçlü’nün twitter’dan paylaşımını 
sorduğumuz Gaytancıoğlu, şun-
ları söyledi: “Aynı fikirdeyim. 
Şimdi bakın eskiden şu OKS 
LGS nedir dediler. Bizler bile 
isimlerini unuttuk. Bir gün AKP 
genel başkanı çıktı dedi ki ‘Bu 
sistemi kaldırıyoruz.’ O sistemi 
savunan 81 milli eğitim müdürü 
özel bir yerleştirme sistemi bu 
demişti. Sonra sırf AKP genel 
başkanı istiyor diye o sistemi 
kaldırdılar yerine yeni bir sis-
tem monte etmeye çalışıyorlar 
ama yapamıyorlar. İnsan hata 
yapıyorsa hata yaptım demeli, 
özür dilemeli. Bu 81 milyon in-
sandan da özür dilenebilir veya 
yetişecek çocuklarımızdan da 
özür dilenebilir. Çocuklar sü-
rekli ders çalışıyorlar. Çocuk-
luklarını bile yaşayamıyorlar. 
Dolayısıyla velilerin de anlaştığı 
öğrencilerin de anlaştığı yöne-
ticilerin de anlaştığı bu sistemi 
herkes kabul ediyorsa tekrar 
dönülmesinde bir sakınca yok. 
Cumhuriyet Halk Partisi bunu 
destekler ama ‘benim torunum 
bunu yapamıyor bu sistem ne-
dir?’ diye yanlış yaklaşırsanız 
her şeyi ben bilirim mantığıyla 
giderseniz o zaman başarılı ola-
mazsınız. Zaten AKP sisteminin 
de işlemediğini görüyor. Kurdu-
ğu Cumhurbaşkanlığı hükümet 

sistemi halk tarafından onay 
almış olabilir ama bu sistem 
işlemiyor. İşlemeyecek. Niye? 
Demokrasiden başka daha gü-
zel bir sistem var mı? Herkese 
düşüncesini söyleyecek, eksik 
de olsa hatalı da olsa fikirler bir 
araya gelecek, doğru fikir bula-
nacak.”

2 EKİM’DE BİZ 
ORADA OLACAĞIZ
Son olarak Keşan’a bağlı 

Sazlıdere’de yapılması planlanan 
doğal gaz aktarım iskelesinin 2. 
ÇED bilgilendirme toplantısının 2 
Ekim 2018 tarihinde yapılmasını 
sorduğumuz Gaytancıoğlu konu 
hakkında  şunları dile getirdi: “2 
Ekim’de orada olacağız. Ön-
cesinde 19 Temmuz vardı onu 
güzel bir şekilde püskürttük. O 

toplantının yapılmasını engelle-
dik ama biliyorsunuz bir cum-
hurbaşkanlığı kararnamesiyle 
zoraki yani tek adam rejiminin 
fragmanını izlemiştik daha önce 
şimdi gerçeğini gördük. Yani 
tek adam isterse ‘ben yaparım’ 
diyor. Çevreyi de batırırım, do-
ğayı da katlederim kimse engel-
lemez benim için önemli olan 
paradır, benim için enerjiye 
ulaşmaktır. Halbuki Cumhuri-
yet Halk Partisi olarak şu güneş 
hiçbir ülkede yok. Sadece Tür-
kiye güneşten tüm enerjisini 
sağlayabilir. O yüzden doğayı 
katletmemeliyiz.  Doğayla gelin 
hep beraber nasıl beraber üre-
tim sağlarız enerjimizi nereden 
elde edebiliriz bunu beraberce 
çözelim. O yüzden 2 Ekim top-
lantısı son derece önemli o do-
ğal güzelliklerin bozulmaması 
gerekli biz orada olacağız. Hu-
kuk mücadelemizi sonuna ka-
dar sürdüreceğiz. Görüyorum 
ki çok seviniyorum, bizlere bile 
kalmadan halkımız bizim önü-
müzde yürüyor. Biz de onlarla 
beraberiz. Sonuna kadar da be-
raberiz.”

Gaytancıoğlu, MEB’in Atatürkçülük vurgusunu değerlendirdi

“Yine de inanasım gelmiyor”

HABER MERKEZİ
Keşan Belediyesi ve Keşan 

DOÇEK (Doğa Çevre ve Kültür 
Derneği) işbirliğinde bu yıl 7’ncisi 
düzenlenecek olan “Keşan DO-
ÇEK Dağ Bisikleti Festivali”nin 
programı belli oldu.

 7-8-9 Eylül 2018 tarihle-
ri arasında düzenlenecek olan 
festivale Türkiye’nin dört bir ya-
nından ve yurtdışından 350’ye 
yakın bisikletçi katılacak.

 07 Eylül 2018 Cuma günü 
saat:11.00’de Cennet Bahçe-
sinden pedal çevirmeye başla-
yacak olan bisikletçiler Kurtuluş 

Caddesi, Cumhuriyet Meydanı, 
İsmail Saraç Caddesi ve Ana-
fartalar Caddesi güzergahını 
izleyerek festival parkurlarına 
girecekler.

 PROGRAM VE TUR 
GÜZERGAHLARI:
 07 EYLÜL 2018 CUMA
10.00 Ön kayıt sonrası Ke-

sin Kayıt Listesinde adı geçen 
konukların kayıt kabulu. Mehmet 
Gemici Cennetparkı

11.00 Cennetpark’tan hareket 
12.00 Öğle Yemeği. Mercan 
Köyü (0-16 km.) (Asfalt/Arazi) 
13.30 Mercan Köyünden hareket. 

14.15 Dişbudak Köyü 
(7 km – 23 km) (Arazi) 
14.45 Çeşme Başı Mola 
(3 km – 26 km) (Arazi) 
15.00 Hareket 
15.30 Yeşilköy çay mola-
sı (3 km – 29 km) (Arazi) 
16.00 Yeşilköy’den hareket 
16.30 Beyköy (5 
km – 34 km) (Arazi) 
17.30 Erikli Köyü (9 km – 43 
km) (Asfalt/Köy Yolu) 
17.45 Danişment Köyü (4 
km – 47 km) (Asfalt/Köy Yolu) 
18.30 Kamp Alanı. Mus-
tafa Altunhan Yayla Sahi-
li Tesisleri (4 km – 51 km) 
20.00 Akşam Yemeği

08 EYLÜL 2018 CUMARTE-
Sİ

08.00 Sabah Kahvaltısı 
09.00 Kamptan Hareket 
09.30 Danişment Köyü 
( 0 – 4 km) (Arazi) 
10.00 Koruklu Köyü (4 
km – 8 km) (Asfalt/Köy Yolu) 
10.15 Koruklu Köyü hareket 

11.00 Suluca Köyü (5 
km – 13 km) (Arazi) 
11.15 Suluca Köyü hareket 
11.45 Zagor Rota-
sı (4 km – 17 km) (Arazi) 
13.15 Suluca Köyü (6 
km – 23 km) (Arazi) 
13.30 Öğle Yemeği. Suluca Köyü 
14.30 Hareket 
14.45 Malkoçoğlu Rota-
sı (6 km – 29 km) (Arazi) 
15.30 Koruklu Köyü 
altı (1 km – 30) (Arazi) 
16.00 Battal Gazi Rota-
sı (3 km – 33 km) (Arazi) 
17.00 Kamp Ala-
nı (6 km – 39 km) (Arazi) 
19.30 Akşam Yemeği 
09 EYLÜL 2018 PAZAR

08.00 Kahvaltı  
09.00 Çadırların toplanması 
09.45 Toplu Fotoğraf Çekimi 
10.00 Kamptan hareket 
10.30 Danişment Köyü (0 
– 4 km) (Asfalt/Köy Yolu) 
11.00 Erikli Köyü (4 km – 8 
km) (Asfalt/Köy Yolu) 

11.30 Beyköy (6 km – 14 
km) (Asfalt/Köy Yolu) 
12.30 Mecidiye Köyü. Öğle Ye-
meği (6 km – 20 km) (Arazi) 
13.30 Mecidi-
ye Köyünden Hareket 
15.15 Mercan Göle-
ti (16 km – 36 km) (Arazi) 
15.30 Mercan Köyü (2 
km – 38 km) (Arazi) 
16.00 Mercan Köyünden hareket 
16.45 İzzetiye Köyü 
(10 km – 48 km) (Arazi) 
17.15 Keşan Cennet Park ve et-
kinlik sonu (8 km – 56 km) (As-
falt/Anayol)

“Dağ Bisikleti Festivali” programı belli oldu
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MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK YAYINCILIK
MATBAACILIK SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ . ADINA

SAHİBİ:
MUSTAFA BEZBAŞ

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:
BÜLENT SAYLAM

EDİTÖR:
SİMAY KAZAN

HABER MERKEZİ:
 NAZAN KAPLAN - SELÇUK GEZER

MATBAA:
FARUK ATAY - HALİL İBRAHİM KARAKÖZ

KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 12.50 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 5 TL + KDV

* Kayıp İlan Ücreti (1 Günlük) 20 TL + KDV
*Eski sayılar satış fiyatı 2,50 TL

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN

Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00
Faks: (0284) 714 74 62

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

Küçükdoğanca Köyü’nde suyu, yolu, 
elektriği bulunan 5100 m2  köye 

yakın mera boyu hayvancılığa uygun 
tarla sahibinden satılıktır.

Tel: 0553 544 01 92 

SATILIK TARLA

Çay ocağında çalışmak üzere 

bay-bayan eleman aranıyor.

Tel: 0507 248 93 80
(19/04)

ELEMAN ARANIYOR

04.09.2018 Salı

SAYI: 7708

Firmamız bünyesinde çalışmak  üzere 
kamyon-traktör ve forklift kullanabilen 
E sınıf ehliyet ve SRC belgelerine sahip 

30-50 yaş arası şoförler alınacaktır.
Toplam 2kişi alınacaktır, 12 aylık düzen 

ile çalışılacaktır.
Maaş+ Sigorta+ Yemek

Tel: 0530 517 54 37

ELEMAN ARANIYOR

(25/06)

Şölen Pide Lahmacun Salonunda 
çalışmak üzere A2 ehliyetli 

eleman aranıyor.
Müracaatların şahsen 

Şölen PİDE’ye yapılması 
rica olunur. 

ELEMAN ARANIYOR

(24/04)

18 yıldır çalışır durumda olan Kervan 
Kebap Lahmacun Pide Salonu iş 

değişikliği nedeniyle devren kiralıktır. 
Salonumuz köfte, çorba ve sulu yemek 

salonu olarak kullanılabilir. 
İletişim: 0507 248 92 07

(29-31)

DEVREN KİRALIK

Yeni Mescit Mahhallesinde Parsel No: 10, 

Ada 135.10 bulunan 352 m2 arsa sahibinden 

satılıktır.

Fiyat: 48.000 pazarlık Payı vardır.

Tel: 0542 339 36 02

SATILIK ARSA

(03-06e)

Çeltik fabrikamızda pirinç konusunda 

yetiştirilmek üzere gıda teknikerliği 

mezunu, askerliğini yapmış, 30 yaşını 

aşmamış erkek personel alınacaktır.

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

Arbel Çeltik Fabrikası
Tel: 0(284) 712 33 22 (10/08)

ELEMAN ARANIYOR

Paşayiğit Cad. Yeni Pazaryerinde 

çift cephe 70 m2 işyeri sahibinden 

kiralıktır.

Tel: 0542 616 57 48

SAHİBİNDEN KİRALIK 
İŞYERİ

(14-21)

Tüp ve Su dağıtımı işinde çalışmak
üzere ehliyetli eleman alınacaktır.

Müraacatların şahsen Kurtuluş Cad.
No:74 bulunan işyerimize yapılmasını

rica ederiz.
TUNA TİCARET      

(31/08)

ELEMAN ARANIYOR

Bayan eleman aranıyor.

 Müracaat Sezer Kuyumculuk

(28-07)

ELEMAN ARANIYOR
- 130 m2 işyeri dükkan Büyük Cami mah. -Frigo kasa çift tekerlekli karavan

-5 adet bonbeli vitrinli buzdolapları -2006 model kapalı kasa kamyonet gazelle

-40 m2 mozaik taş, 100 m2 köpüklü panel saç ve aliminyum doğramalar

-2 adet salon tipi 38 ve 48 binlik klima

Tel: 0544 784 60 67

SATILIK MALZEMELER ve SATILIK DÜKKAN

(17-05)

Bahçeköy Doğa Restaurant’ta 
çalışmak üzere bay-bayan garson ve 
usta aranıyor. Müracaatların şahsen 

yapılması gerekmektedir.
Tel: 0544 464 68 31
        0543 801 87 40 (28-04)

ELEMAN ARANIYOR

Erikli sahilinde içinde meyve ağaçları bulunan 
villaya,bağ bahçe işlerinden anlayan ve bekçilik 

yapabilecek aile aranmaktadır.
Bekçi lojmanı+sigorta+asgari ücret vb 

ihtiyaçları karşılanacaktır.
Lütfen bu şartlara uygun olanlar arasın. 

Tel:05325488148 (31/08)

ELEMAN ARANIYOR

Tekstil de kumaş baskıda yetişrilmek 
üzere erkek eleman aranıyor.

Gelişim Tekstil
Tel: 0(284) 715 17 70

     0542 715 24 09      (03-06)

ELEMAN ARANIYOR
22 RG 854 Plakalı mavi mondial Cup 

100’lük motor çalınmıştır. Bulanlar 

veya görenler mükafatlandırılacaktır.

Tel: 0534 224 29 05   (03-05)

KAYIP MOTOR

4 Eylül 2018 Salı

Çamlıca köy içerisinde alt yapı sorunu 
olmayan 580 m2 arsa sahibinden 

satılıktır.
Tel: 0542 259 96 82

0(284) 715 34 06    (04-14)

SATILIK ARSA
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